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Protokół nr 17/2024  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 26 listopada 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Dorota Niezgoda         - inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

4. Pani Magdalena Kozera    - starszy koordynator rodzinnej pieczy  

        zastępczej Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

5. Pani Emilia Łaniewska  - dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

        w Skrzynnie (DPS)    

6. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu  

            Dróg w Wieluniu (PZD) 
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7. Pani Bożena Krej      - naczelnik Wydziału Edukacji   

          w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024 - 2034.  

6. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Roberta 

Grabowskiego z dnia 14.11.2024 r. o podwyżki w kwocie 600,00 zł brutto dla 

administracji szkół wieluńskich i placówek oświatowych, które podlegają pod 

powiat wieluński. 

7. Zaakceptowanie postanowień porozumień z Powiatem Pajęczańskim w sprawie 

przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie 

dzieci umieszczonych w instytucjonalnej pieczy zastępczej.  

8. Zaakceptowanie postanowień porozumień z Województwem Łódzkim  

w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków  

na utrzymanie dzieci w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym. 

9. Zapoznanie ze zmianą do planu inwestycji Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2024 rok – kontynuacja sprawy  

z XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 15.11.2024 r. 

10. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie, 

stanowiącego prośbę o rozważenie możliwości złożenia przez Powiat Wieluński 

wniosku do Regionalnego Centrum Polityki Społecznej w Łodzi  

o dofinansowanie ze środków PFRON robót budowlanych pod nazwą: 

„Przebudowa pomieszczeń w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie”. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia wyników 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej 

na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 roku.  

12. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zakrycia rowu przy 

ulicy Mickiewicza w Skomlinie - kontynuacja sprawy z XI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 19.09.2024 r. 

13. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu wieluńskiego na 2025 rok na zadanie 

polegające na wykonaniu nakładki asfaltowej na drodze powiatowej Nr 4510E 

 na odcinku Bojanów- Toplin w Gminie Skomlin - kontynuacja sprawy  

z XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 19.09.2024 r. 

14. Zapoznanie z informacją Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

funkcjonowania placówki i możliwości jej reorganizacji.  

15. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie 

nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2025 rok  

i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli.  

16. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński na 2025 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli.      

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego -  do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

21. Sprawy bieżące.  

22. Wolne wnioski.  

23. Zamknięcie XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XVII  posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XVII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że z porządku obrad zdjęte będą punkty pn.: „Przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, 
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na które dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2025 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli” oraz „Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Wieluński na 2025 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli”. Powiedział, że prośba o zdjęcie ww. punktów wynika  

z wniosku Wydziału Edukacji. Zapytał, kto jest „za” zdjęciem z porządku obrad  

punktu 15. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zdjęciu z porządku obrad punktu 15 (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zdjęciem z porządku obrad punktu 16. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zdjęciu z porządku obrad punktu 16 (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem nowego porządku obrad.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

proponowany porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

 



6 
 

    Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024 - 2034.  

6. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Roberta 

Grabowskiego z dnia 14.11.2024 r. o podwyżki w kwocie 600,00 zł brutto dla 

administracji szkół wieluńskich i placówek oświatowych, które podlegają pod 

powiat wieluński. 

7. Zaakceptowanie postanowień porozumień z Powiatem Pajęczańskim w sprawie 

przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie 

dzieci umieszczonych w instytucjonalnej pieczy zastępczej.  

8. Zaakceptowanie postanowień porozumień z Województwem Łódzkim  

w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków  

na utrzymanie dzieci w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym. 

9. Zapoznanie ze zmianą do planu inwestycji Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2024 rok – kontynuacja sprawy  

z XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 15.11.2024 r. 

10. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie, 

stanowiącego prośbę o rozważenie możliwości złożenia przez Powiat Wieluński 

wniosku do Regionalnego Centrum Polityki Społecznej w Łodzi  

o dofinansowanie ze środków PFRON robót budowlanych pod nazwą: 

„Przebudowa pomieszczeń w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie”. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia wyników 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej 

na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 roku.  
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12. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zakrycia rowu przy 

ulicy Mickiewicza w Skomlinie - kontynuacja sprawy z XI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 19.09.2024 r. 

13. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu wieluńskiego na 2025 rok na zadanie 

polegające na wykonaniu nakładki asfaltowej na drodze powiatowej Nr 4510E 

 na odcinku Bojanów- Toplin w Gminie Skomlin - kontynuacja sprawy  

z XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 19.09.2024 r. 

14. Zapoznanie z informacją Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

funkcjonowania placówki i możliwości jej reorganizacji.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego -  do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

19. Sprawy bieżące.  

20. Wolne wnioski.  

21. Zamknięcie XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 
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Pan Przemysław Krężel - skarbnik Powiatu omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, jakie są szanse na realizację 

inwestycji dotyczącej zakupu samochodu. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

będzie łatwo, ponieważ jest końcówka roku. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 160/24 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 160/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia autopoprawki 

do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024- 2034. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik Powiatu omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 161/24 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2024 - 2034 (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 161/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Roberta 

Grabowskiego z dnia 14.11.2024 r. o podwyżki w kwocie 600,00 zł brutto dla 

administracji szkół wieluńskich i placówek oświatowych, które podlegają pod 

powiat wieluński. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Krzysztofowi Dziubie, wicestaroście wieluńskiemu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wspólnie wraz 

z Panem starostą i Panem skarbnikiem już jakiś czas temu podjęli prace nad 

tematem wynagrodzeń administracji i obsługi w szkołach powiatowych. Na podstawie 

zebranych danych dokonali ich analizy, z których wynika, że w jednostkach 

oświatowych jest aż 55 różnych stanowisk. Dodał, że będą wraz z dyrektorami 

pracować nad ujednoliceniem nazewnictwa tych stanowisk oraz nad 

wynagrodzeniami za te stanowiska, by nie powodować niepotrzebnych nierówności. 

Zaproponował by odpisać Panu radnemu, że trwają prace i po wypracowaniu 

odpowiedniego rozwiązania, Zarząd Powiatu ów rozwiązanie przedstawi.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał o średnią wysokość 

wynagrodzenia zasadniczego, czy jest to wynagrodzenie minimalne, czy powyżej 

minimalnego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że różnie.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zauważył, że od przyszłego roku znów 

jest podwyżka minimalnego wynagrodzenia.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są pytania. 

Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy podjęte decyzje będą 

jeszcze w tym roku i ujęte w budżecie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że będą w tym 

roku.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik Powiatu odpowiedział, że będą ujęte  

w budżecie 2025 roku. Dodał, że tak, jak zostało już wspomniane, prace trwają. 
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Nadmienił, że wydatki na wynagrodzenia są zmieniane również w trakcie roku. 

Zaznaczył, by najpierw ocenić wartość zarobków.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest 120 

etatów administracji obsługi w szkołach powiatowych, 55 różnych stanowisk, dlatego 

są starania by ujednolicić te stanowiska. Nadmienił, że są to między innymi: woźna, 

starsza woźna, młodsza woźna, starsza sprzątaczka, specjalista do spraw 

administracyjnych, uczniowskich, specjalista do spraw obsługi sekretariatu, sekretarz 

szkoły, starszy intendent, referent, referent administracyjny, robotnik, starszy 

robotnik. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiedział, że to wynika z regulaminu 

organizacyjnego.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi  

w przedmiotowej sprawie. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Roberta 

Grabowskiego z dnia 14.11.2024 r. o podwyżki w kwocie 600,00 zł brutto dla 

administracji szkół wieluńskich i placówek oświatowych, które podlegają pod powiat 

wieluński (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Zaakceptowanie postanowień porozumień z Powiatem Pajęczańskim w sprawie 

przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie 

dzieci umieszczonych w instytucjonalnej pieczy zastępczej. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią 

Magdalenę Kozera, starszego koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie oraz Panią Dorotę Niezgoda, inspektora  

w Oddziale Zdrowia i Spraw Społecznych oraz udzielił głosu Pani Magdalenie 

Kozera. 
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Pani Magdalena Kozera – starszy koordynator rodzinnej pieczy 

zastępczej Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem postanowień 

porozumień w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

zaakceptował postanowienia porozumień z Powiatem Pajęczańskim w sprawie 

przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie 

dzieci umieszczonych w instytucjonalnej pieczy zastępczej (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Zaakceptowanie postanowień porozumień z Województwem Łódzkim  

w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na utrzymanie 

dzieci w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Magdalenie Kozera, starszemu koordynatorowi rodzinnej pieczy zastępczej 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

Pani Magdalena Kozera – starszy koordynator rodzinnej pieczy 

zastępczej Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem postanowień 

porozumień w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

zaakceptował postanowienia porozumień z Województwem Łódzkim w sprawie 
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przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na utrzymanie dzieci  

w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Zapoznanie ze zmianą do planu inwestycji Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2024 rok – kontynuacja sprawy  

z XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 15.11.2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem postanowień 

porozumień w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze zmianą do planu inwestycji 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2024 rok – 

kontynuacja sprawy z XVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

15.11.2024 r. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie, stanowiącego 

prośbę o rozważenie możliwości złożenia przez Powiat Wieluński wniosku do 

Regionalnego Centrum Polityki Społecznej w Łodzi  

o dofinansowanie ze środków PFRON robót budowlanych pod nazwą: „Przebudowa 

pomieszczeń w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie”. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Emilię 

Łaniewską, dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie oraz udzielił jej głosu. 
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Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem postanowień 

porozumień w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na złożenie przez Powiat Wieluński wniosku do Regionalnego Centrum Polityki 

Społecznej w Łodzi o dofinansowanie ze środków PFRON robót budowlanych pod 

nazwą: „Przebudowa pomieszczeń w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia wyników 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2025 roku. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Dorocie Niezgoda, inspektorowi w Oddziale Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Pani Dorota Niezgoda – inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 162/24 w sprawie ogłoszenia wyników konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 roku (głosowało 

5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 162/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zakrycia rowu przy 

ulicy Mickiewicza w Skomlinie - kontynuacja sprawy z XI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 19.09.2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Pana 

Bartłomieja Panka, kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz udzielił 

mu głosu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że należy poinformować 

wnioskodawcę o stanowisku Wójta Gminy Skomlin w tej sprawie. Dodał,  

że najbardziej zależy mieszkańcom na odcinku drogi przy skrzyżowaniu ulic  

w kierunku Turowa, Skomlina i Parcic, ulica Tysiąclecia. Zapytał, czy istnieje 

możliwość „wyciągnięcia” brzegu, ponieważ jest motorycznie niszczona barierka 

kończąca chodnik przez wyjeżdzające ciężarówki i wykonanie z krawężnika zakrętu 

by wyjeżdzające samochody nie najeżdżały i nie niszczyły.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD odpowiedział, że jako PZD postarają 

się znaleźć rozwiązanie tej sytuacji.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest krótki odcinek  

5-7 metrów. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy rów w tym miejscu się 

kończy, czy zaczyna, ponieważ można zakryć go na tym odcinku.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że tak naprawdę, to tego 

rowu w tym miejscu nie ma. 
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiedział, że jest małe zagłębienie 

terenu, więc można zakończyć barierkę wygłaszczeniem terenu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu uważa, że chodnik można zakończyć 

za zakrętem żeby ciężarówki nie niszczyły barierki. Zauważył, że dzięki takiemu 

rozwiązaniu, poruszające się tam samochody nie będą „przybierały” i nie najeżały  

na tę barierkę, a w konsekwencji powstaje w tym miejscu ogromna kałuża.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o zdarzenie, jakie miało 

miejsce na ulicy Joanny Żubr w Wieluniu, co spowodowało, że w tym miejscu jest 

uszkodzona barierka.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD odpowiedział, że w noc, kiedy  

na drogach występowała gołoledź pierwszy dzień, z czwartku na piątek, ktoś  

o godzinie 3. w nocy uszkodził słup. Podkreślił, że naprawa jest już zlecona, sprawca 

jest już zidentyfikowany i wszystkie koszty będą pokryte z ubezpieczenia OC 

sprawcy. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi 

 w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi w sprawie pisma Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zakrycia rowu przy 

ulicy Mickiewicza w Skomlinie - kontynuacja sprawy z XI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 19.09.2024 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu wieluńskiego na 2025 rok na zadanie 

polegające na wykonaniu nakładki asfaltowej na drodze powiatowej Nr 4510E 

 na odcinku Bojanów- Toplin w Gminie Skomlin - kontynuacja sprawy  

z XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 19.09.2024 r. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Bartłomiejowi Pankowi, kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o program funkcjonalno-

użytkowy. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD odpowiedział, że program ten nie 

bardzo się tutaj sprawdzi, gdyż należy sfrezować tę nawierzchnię, ponieważ  

te zniekształcenia powstały po budowaniu kanalizacji sanitarnej. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaki jest koszt 

wykonania projektu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD odpowiedział, że są dwie opcje. 

Wyjaśnił, że pierwszą z nich jest wyfrezowanie i wykonanie stabilizacji i jest pewność, 

że ta droga „nie siądzie”, a następnie warstwa asfaltu, druga opcja jest tańsza. 

Polega na frezowaniu oraz wyrównaniu, jednak jak dodał, nie ma pewności,  

że po roku czasu, ta droga nie będzie „pracowała”. Podsumował, że są dwie opcje  

do rozpatrzenia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy jest informacja, kiedy 

kanalizacja była budowa.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD odpowiedział, że około 8 lat temu.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiedział, że istnieje 

prawdopodobieństwo, że droga już nie będzie „pracować”.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD powiedział, że gdyby wybrać  

tę tańszą opcję, a jest to odcinek o długości około 1 km i obecne ceny asfaltu  

za 1 km wynoszą między 600 tys. zł a 700 tys. zł, więc bez środków zewnętrznych 

będzie trudno zrealizować tę inwestycję.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że według 

pisma z 24 października ubiegłego roku koszt tej inwestycji to około 915 tys. zł.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD podkreślił, że ceny materiałów nie  

są stałe.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że proponowane przez Wójta Gminy Skomlin 5 tys. zł jest niewystarczające. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD powiedział, że Pan wójt nie 

wspomina na co dokładnie przeznacza 5 tys. zł tylko wskazuje, że na przedmiotową 
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inwestycję, stąd ciężko określić, czy to ma być przebudowa drogi, czy projekt, czy 

program funkcjonalno-użytkowy.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

by skierować pismo do Pana wójta, by określił cel, na który mają być wykorzystane 

przeznaczone środki, czy ma to być naprawa, czy przebudowa, czy przygotowanie 

dokumentacji.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD powiedział, że można przygotować 

takie pismo do Gminy. Zaznaczył, że tę drogę zniszczyła Gmina podczas 

nieprawidłowego budowania kanalizacji sanitarnej. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi 

 w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi w sprawie pisma Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu wieluńskiego na 2025 rok na zadanie 

polegające na wykonaniu nakładki asfaltowej na drodze powiatowej Nr 4510E 

 na odcinku Bojanów - Toplin w Gminie Skomlin - kontynuacja sprawy  

z XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 19.09.2024 r. (głosowało  

5 członków Zarządu). 

   Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  
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Pkt 14 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu w sprawie 

funkcjonowania placówki i możliwości jej reorganizacji. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał Panią Bożenę Krej, 

naczelnik Wydziału Edukacji. Powiedział, że po przeanalizowaniu materiałów oraz 

innych aspektów, ze względu na fakt, że perspektywa ilości mieszkańców bursy jest 

zmniejszająca, zaproponował by wystąpić z projektem uchwały, która miałaby  

na celu wygaszenie działalności bursy oraz przeniesienie w kolejnym kroku  

do internatu, który będzie umieszczony w Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu. Zaznaczył, 

że będzie to wystarczająca infrastruktura by spełnić oczekiwania na najbliższe lata. 

Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

proponowanego rozwiązania.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) zapoznał się  

z informacją Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu oraz przyjął projekt jej 

reorganizacji (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni: Pan Maciej Bryś oraz Pan 

Jakub Jurdziński). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu Pani Bożenie 

Krej, naczelnik Wydziału Edukacji. 

Pani Bożena Krej – naczelnik wydziału edukacji omówiła przedmiotową 

sprawę. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Pani naczelnik 

chciałaby podjąć się funkcji przewodniczącej komisji. 

Pani Bożena Krej – naczelnik wydziału edukacji odpowiedziała, że tak.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 163/24 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego 

się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecni: Pan Maciej Bryś oraz Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 163/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Pan skarbnik 

chciałby coś dodać. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 166/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecni: Pan Maciej Bryś oraz Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 164/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 165/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecni: Pan Maciej Bryś oraz Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 165/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego -  do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 166/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego -  do uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecni: Pan Maciej Bryś oraz Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 166/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Sprawy bieżące. 

 

 

 

Pkt 20 

Wolne wnioski. 

 

 

Na XVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

zgłoszone.  

 

 

Pkt 21 

Zamknięcie XVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku, z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął XVII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  

 

 


